
Har ni sett båten som går fram och tillbaka över Drev-
viken och som lämnar ett ljust spår efter sig? Det är en 
åtgärd för att förbättra vattenkvaliteten i sjön och är en 
del av en större satsning på hela sjösystemet i Huddinge 
och ut mot Östersjön.
Båten släpper ut en lösning av polyaluminiumklorid,  
vilket binder näringsämnet fosfor. Lösningen sjunker sedan 
till bottnen där det fortsätter att binda fosfor. Den kan där-
med inte fortsätta att bidra till övergödning av sjön. Det är  
samma metod som globalt även används vid dricksvatten-
framställning.
Stockholm Vatten och avfall är avsändare och åtgärden  
betalas av kommunerna Stockholm, Huddinge och Tyresö 
samt av Länsstyrelsen. Tidigare har Magelungen behandlats. 
Förutom att höja vatttenkvaliteten bidrar åtgärden till att 
siktdjupet blir större, något som vi redan sett.

För bättre vattenkvalitet

Andra åtgärder för att förbättra vattenkvaliteten i våra 
sjöar är anläggning av dagvattendammar. De bidrar till att 
regnvattnet stannar upp och filtreras i grusbäddar innan 
det fortsätter ner i sjöarna. 
Exempel på dagvattenanläggningar är den i Länna vid 
Gamla Nynäsvägen i höjd med förskolan Blåbärsstället 
och en alldeles ny vid Mörtviks gård i Skogås. De är inte 
bara bra för sjöarna, de är fina också.

Seniorer, vi ses på Mossen!
Seniordagarna 2023, här ska det tränas och ha roligt!

Välkommen till en aktiv frilutsdag på Nytorps mosse mellan Skogås och Trångsund.  
I trevlig gemenskap kan du spela boule, kubb, träna i utegymmet med en instruktör, 

tävla mot någon i hinderbanan, gå en tipspromenad runt mossen och prova på  
klättring, pump-track med mera! Fredagen den 8 september mellan 13:00 och 15:00    

Vi bjuder på kaffe och nyttigt tilltugg.     Välkomna!
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Drevvikenpartiet driver fortfarande frågan om en 
kommundelning där Skogås, Trångsund, Länna och 
Vidja bildar en ny kommun. Argumenten för det är  
desamma som för 25 år sedan. Vi får mer att säga till 
om när alla politiker bor i vårt område och vi inte  
behöver prioriteras ner framför centrala Huddinge, 
Flemingsberg och Kungens kurva. 
På initiativ av nybildade Drevvikenpartiet genomfördes 
1999 en folkomröstning i hela Huddinge. 59 procent 
var emot men i östra Huddinge var hela 65 procent för 
en kommundelning och det beslutades att ansöka hos  
regeringen om en delning. Tyvärr svek bland andra Folk-
partiet uppgörelsen och eftersom kommunfullmäktige 
inte var eniga avslog regeringen begäran.
2008 genomfördes åter en folkomröstning på initiativ av 
Drevvikenpartiet, denna gång bara i östra Huddinge. Alla 
övriga partier i kommunfullmäktige var emot en kom-
mundelning, utom KD som stod neutrala. Centerpartiet, 
som tidigare drivit frågan om en kommundelning, var inte 
representerade i kommunfullmäktige 2006–2010. Där-
med fördes en intensiv motkampanj som resulterade i att 
bara 41,2 procent röstade för en kommundelning.
Nu femton år senare ser vi åter en opinion för en kommun-
delning bland invånarna i Skogås, Trångsund och Länna, 
varför vi driver frågan aktivt igen.
De kommundelningsutredningar som tidigare genom-
förts på uppdrag av Huddinge kommun, senast 2019, har 
visat att:
• Det finns ett tillräckligt befolkningsunderlag
• De båda nya kommunerna skulle få likvärdig ekonomi
• Det blir ingen nackdel för näringslivet
• Större lokal makt i en mindre kommun

Trots det framför våra motståndare ett antal felaktiga 
argument som vi nu slår hål på:
”Det blir en för liten kommun”
Det stämmer inte. Vi blir varken för små till ytan eller till 
befolkningsmängd. Vi skulle med våra 25 000 till 30 000 
invånare vara större än en medelsvensk kommun. Eller i 
linje med Danderyd och större än Nynäshamn, Nykvarn 
och Salem.
”Det blir för dyrt att inrätta en ny kommun”
Det stämmer inte.. Visserligen får vi räkna med en del 
initiala kostnader men med en bättre och kostnadseffektiv 
organisation kan det istället bli billigare på sikt.
”Skatten behöver höjas”
Det stämmer inte. Skatteunderlaget räcker för kommu-
nens kostnader lika bra som i stora Huddinge. Exempel från 
andra kommundelningar har visat att de till och med har 
kunnat sänka skatten.
”Vi har ingen mark att bygga på”
Det stämmer inte. Det finns redan nu flera byggprojekt 
i vårt område och många intressenter som vill bygga mer 
i vår kommundel. I en egen kommun kan processen dess-
utom gå fortare, då vi inte konkurrerar med övriga Hud-
dinge.
”Det finns inte kompetent personal”
Det stämmer inte. Tvärtom är det många som föredrar 
att arbeta i en mindre kommun där man har större möjlig-
het att vara med och påverka. Vi kan också samarbeta med 
andra kommuner och dela på kompetens för vissa special-
uppgifter. Det görs redan idag i Huddinge kommun.
”Det finns inga kompetenta politiker till alla  
politiska uppdrag”
Det stämmer inte. Redan idag finns en rad mycket kompe-
tenta politiker som representerar olika partier och som bor 
i vår kommundel. Antalet politiska organ och antalet leda-
möter i dessa är också något som vi kan besluta om själva. 
Då kan vi också sänka kostnaderna för arvoden.
”Vad händer med de kommunala bolagen och de 
som bor i Huges fastigheter?”
Det blir ingen skillnad för de som bor i dessa fastigheter. 
Vid en kommundelning finns det inget som hindrar att 
Huge Bostäder AB och Huddinge Samhällsfastigheter 
AB, som äger förskolor, skolor och idrottsanläggningar, 
delas upp mellan de nya kommunerna.

Vi vill bilda en
egen kommun
mellan sjöarna

Vi vill bilda en
egen kommun
mellan sjöarna

Ty c ke r  d u  o c k s å  a t t  e n  e g e n  ko m m u n  ä r  e n  i n t r e s s a n t  i d é ? 
K o n t a k t a  o s s  d å  o c h  h j ä l p  t i l l  a t t  f ö r v e r k l i g a  v å r  v i s i o n  p å 

i n f o @ d r e v v i ke n p a r t i e t . s e  e l l e r  v i a  w w w. d r e v v i ke n p a r t i e t . s e

Därför ska vi bli 
en egen kommun



Det är mycket som händer 
nu i Skogås och Trångsund. 
Bygget av nya flerfamiljshus i 
Trångsund centrum har kom-
mit igång. Först byggs ett 
parkeringsgarage och snart  
börjar Huge bygga de 125  
lägenheterna mellan infarts-
parkeringen och centrum.
Det blir ett bra tillskott av 
hyresrätter och senare byggs 
bostadsrätter på andra sidan 
järnvägen.
I västra Skogås har marken börjat förberedas för byg-
get av flera flerfamiljshus längs Österleden och Stor-
vretsvägen, samt några radhus i backen ner mot Mat-
teparken. Illustrationen ovan visar de nya husen. 
Förskolan Svalan som revs för ett tag sedan ska däremot 
inte ersättas förrän 2030 på grund av låg efterfrågan på 
förkoleplatser. 

I Skogås centrum planeras nu 
upprustning av torget utanför 
Mariakyrkan, efter önskemål 
från oss invånare. Det blir 
spännande att se resultatet. 
Klart är dock montering av 
trygghetskamerorna runt cen-
trumbyggnaden och pendel-
tågstunneln. Vi hoppas att det 
ska innebära en större trygghet 
och att eventuella brott klaras 
upp. 
Det behövs dock fler åtgärder 
och förebyggande arbete för 
att vi ska nå målet om att få 
bort västra Skogås från Poli-
sens lista över utsatta områden.
Annat nytt och fint är upprustningen av Prinzparken vid 
Stortorps äldrecentrum som fått ny lekutrustning med 
ek(o)-tema. Här finns gulliga lekhus i form av ekollon, 
gungor och en spännande klätterställning.

Drevvikenpartiet har en alldeles egen podd, där du som lyssnare får djupdyka i flera ämnen 
som berör lokal demokrati. Podden heter Lillypod, vilket är en ordlek med engelskans lillypad 
(näckrosblad på svenska) då näckrosen är vår partisymbol. 
Vi har hittils släppt 17 avsnitt där vi bland annat pratat om hur det är att vara förtroendevald, 
hur planprocesser går till samt intervjuer med vår valresurs och ungdomsambassadörer. 
Nu har vi släppt en sommarspecial! Ett avsnitt påminner om Sommar i P1, där partiets mest 
rutinerade medlem, Kerstin Lindh, får berätta om sin politiska resa med Drevvikenpartiet.
Podcasten finns på vår hemsida och på Spotify. Trevlig lyssning!

Sommarspecial i vår egen podcast!

Det händer mycket i Skogås och Trångsund

Printzparken vid Stortorps äldrecentrum, en i raden av nya 
eller upprustade fina lekplatser i vårt område.

Illustrationen visar de gröna husen som är de nya lägenheter som 
Huge bostäder AB bygger vid Trångsunds centrum.

Skogås - Länna - Trångsund - Vidja
Drevvikenpartiet  - din lokala röst



Trollkarlen
Mr Dannyman

 Familjedag i Stortorpsparken
Söndag den 10 september kl 12-15

• Barnteater
• Trolleri
• Tipspromenad
• Lyckohjul
• Popcorn
• Korvgrillning

Stortorpsparken, Tjäderstigen 16, Trångsund

Allt är gratis!
Välkomna!


